



### الخدمات **Services**

### When to deregister for VAT?

A registrant shall apply to the FTA for tax deregistration if the he stops making taxable supplies or if the value of the taxable supplies made over a period of 12 consecutive months is less than the voluntary registration threshold of AED 187,500. A registrant may also apply for tax deregistration if the value of his taxable supplies made during the past 12 months was less than the mandatory registration threshold of AED 375,000. To access this service:

Click here



### القيمة المُضافة؟ على المسجل التقدم بطلب للهيئة لإلغاء تسجيله

متى يُلغى تسجيل ضريبة

الضريبي في حال توقفه عن القيام بتوريدات خاضعة للضريبة أو في حال كانت قيمة التوريدات الخاضعة للضربية التي قام بها خلال الـ (12) شهراً المتتالية أقل من حد التسحيل الاختياري البالغ 187,500 درهم إمارتي. وللمسجل التقدم بطلب لإلغاء تسجيله الضربين في حال كانت قيمة التوريدات الخاضعة للضريبة التى قام بها خلال الـ (12) شهراً الماضية أقل من حد التسجيل الإلزامي البالغ 375,000 درهم اماراتي. للدخول إلى الخدمة: اضغط هنا

إمــارات تـاكـس





# ستعزز منصة إمارات تاكس القدرة على إدارة الضرائب في

الإمارات العربية المتحدة، مما سيتيح اتخاذ قرارات أفضل

وأسرع ويضمن التواصل المبكر للهيئة مع دافعى الضرائب

**ΜΛΡΛΤΛΧ** 

need support. To learn more about the features and how to use EmaraTax platform, visit the walk-through videos page: Click here

engagement from FTA with taxpayers that

توضيحات عامـة



الذين يحتاجون إلى الدعم. للتعرف على كيفية استخدام منصة إمارات تاكس والمميزات الخاصة بها، يرجى زيارة صفحة المواد التعليمية المرئية عبر الرابط التالى: اضغط هنا



## **Public Clarifications**

**VAT Public Clarification -**

**Amendments to Emirates'** 

**Reporting - Electronic** 



transactions to prove in which Emirate the supply was made. To learn more: Click here



توضيح عام يشأن ضريبة القيمة

لمعاملاتهم لإثبات الإمارة التي تم فيها التوريد. للمزيد من المعلومات: اضغط هنا



**Corporate Tax** 





### ("UAE") on 9 December 2022. The Corporate Tax Law provides the legislative

Law") was issued by the United Arab Emirates

basis for the introduction and implementation

of a Federal Corporate Tax ("Corporate Tax") in the UAE and is effective for financial years starting on or after 1 June 2023. The introduction of Corporate Tax is intended to help UAE achieve its strategic objectives

and accelerate its development

transformation. The certainty of a competitive Corporate Tax regime that adheres to

international standards, together with the

UAE's extensive network of double tax treaties,

will cement UAE's position as a leading jurisdiction for business and investment. To learn more about Corporate Tax: Click here

طلب إعادة نظر **Reconsideration Request** 



### ماهي ضريبة الشركات؟

وتطبيق ضريبة اتحادية على الشركات ("ضريبة الشركات") في الدولة ويُطيّق على السنوات المالية التي تبدأ في أو بعد تاریخ 1 یونیو 2023.

ويهدف استحداث ضريبة الشركات إلى دعم الدولة على

تحقيق أهدافها الاستراتيجية وتسريع وتيرة تطورها

ونموّها. كما أن وجود نظام ضربية شركات تنافيسي

يلتزم بالمعايير الحولية، مقروناً بشبكة واسعة من

اتفاقيات تجنب الازدواج الضريبي للدولة، وسيعزز مكانة

يضع قانون ضربية الشركات الأساس التشريعي لفرض

أصدرت دولة الإمارات العربية المتحدة ("الدولة") المرسوم

بقانون اتحادى رقم (47) لسنة 2022 في شأن الضريبة

على الشركات والأعمال (ويُشار إليه فيما يلى بعبارة

"قانون ضريبة الشركات") بتاريخ 9 ديسمبر 2022.

الحولة كمحور رائد فس مجال الأعمال والاستثمار. للمزيد من المعلومات، يرجى زيارة الصفحة الخاصة بضربية الشركات: اضغطهنا

إعادة النظر عبر منصة إمارات تاكس:



#### To access the user manual on submitting a reconsideration request on EmaraTax platform: Click here

اضغط هنا

صفحة الفعاليات القادمة

لمعرفة المزيد عن فعاليات وورش الهيئة الاتحادية

للاطلاع على دليل المستخدم بشأن تقديم طلب

**Upcoming Events Page** 



للضرائب قم بزيارة صفحة الفعاليات:

اضغط هنا

workshops visit our Events Page:

Click here





**Filing Dates** 

تواريخ تقديم الإقرارات

الموعد النهائي لتقديم الإقرارات ضريبة القيمة المضافة للفترة المنتهية في 28 مارس 2023

Final deadline for filing VAT returns for the tax period ending in 28<sup>th</sup> March 2023

الموعد النهائى لتقديم الإقرارات الضريبة

Final deadline for filing Excise returns for the tax period ending in 15<sup>th</sup> March 2023

الانتقائية للفترة المنتهية في 15 مارس 2023







وعد حكومة دولة الإمارات UAE Promise خدماتي رقصيت 🎧 GO DIGITAL